
Bible a kousek každé její části 

V pátek 21. 11. jsme byli místo hodiny českého jazyka na výstavě o knize Bibli a křesťanství jako takovém. 

V mém případě, jakožto nevěřící, jsem nevěděl, co od toho očekávat a na co být připraven. Bude to nějaká 

přednáška ve stylu: ‚, Chceme, abyste byli i vy mezi námi!‘‘ nebo nějaký částečný marketing kdo ví čeho všeho? 

Musím konstatovat, že ani jedna z těchto možností nebyla náplní. Tím jsem byl mile překvapen. A nyní 

k samotnému obsahu. 

 

Nejdříve k nám promlouval pan farář z kaple Adventistů sedmého dne. Jeho slova byla zajímavá a částečně i 

vtipná (mám rád vtipnou formu, je to takové oživující). Snažil se nás seznámit se základy Bible a do jisté míry i 

s historií. Později přišli ještě 2 pánové, kteří povídali o dalších zajímavostech. Nejvíce mě zaujal druhý pán, který 

mluvil o různých typech Bible. Jak pro vojáky, tak voděodolné a další. Byl jsem překvapen, kolik různých vydání, 

typů a možností se dá udělat z Bible. No a těch překladů! Chudáci překladatelé. 

 

Shrnul bych to asi takto: Přednáška se mi líbila a byl jsem rád, že byla pojata pro širší spektrum lidí a ne pouze 

pro experty. Výstava měla taky něco do sebe, hlavně Bible z 18. století. Musím ale říci, že jakožto nevěřící mě 

tato přednáška moc neoslovila. Bylo to zajímavé, ale nikoliv můj šálek kávy. 

 

         Ondřej Juráček, 3. A 

 


